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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Johan Forssell (M)

2023/24:155 Sidas framtid i Härnösand

Den senaste tiden har medier rapporterat om att Sida överväger att flytta sin 
verksamhet från Härnösand till huvudkontoret i Rissne. Detta är ett av 
alternativen som lyfts fram för att Sida ska effektivisera sin verksamhet.

Sidas utbildningsverksamhet i Härnösand håller en mycket god kvalitet och får 
positiva omdömen i de utvärderingar som genomförs. Myndighetens uppdrag 
att bedriva kursverksamhet i Härnösand har också nämnts i regeringens egen 
budgetproposition för 2024. Verksamheten bidrar till ett starkare civilsamhälle 
och spelar även en viktig roll för ett effektivt bistånd. Dessutom finns andra 
viktiga aktörer i regionen som stärker varandra och tillsammans med Sida kan 
fortsätta utvecklas: Det handlar om Folke Bernadotteakademin, MSB och 
Mittuniversitetet.

Det borde ligga i regeringens intresse att bibehålla och stärka statlig verksamhet 
som fungerar väl och håller hög kvalitet. Sida i Härnösand är en sådan 
verksamhet, och det är därför av vikt att regeringen agerar för att säkerställa 
dess fortsatta verksamhet. Den tidigare, socialdemokratiska regeringen 
beslutade 2022 att Härnösand skulle få fler statliga arbetstillfällen mot 
bakgrund av de historiska nedskärningar som ägt rum. Även i ljuset av detta 
framstår det som mycket märkligt om Sidas verksamhet nu tvärtemot ska flyttas 
från Härnösand.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Johan Forssell

 

Avser statsrådet att agera för att säkerställa Sidas fortsatta närvaro i Härnösand?

………………………………………

Peter Hedberg (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-24
Besvaras senast
2023-11-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


